
Oświadczenie złożone 

przez senatora Krzysztofa Brejzę 

na 50. posiedzeniu Senatu 

w dniu 6 października 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra sprawiedliwości, prokuratora generalnego Zbigniewa Ziobry 

Kilka lat temu opinią publiczną wstrząsnęła informacja o niszczeniu materiału dowodowego 

w postępowaniu dotyczącym wypadku kolumny rządowej i rozjechania w Oświęcimiu przez kolumnę rządo-

wą, w której była pani premier Beata Szydło, pana S. K. W postępowaniu przygotowawczym doszło do 

uszkodzenia, zniszczenia płyty zawierającej unikalne nagranie z budynku użyteczności publicznej. Już w 

ubiegłym roku kierowałem w tej sprawie wystąpienie do Prokuratury Okręgowej w Krakowie, ponowiłem je 

w lipcu. Nie udało się ustalić okoliczności zniszczenia tej płyty. Prokuratura próbowała tę sprawę umorzyć. 

Mam pytanie do Prokuratury Krajowej. W ilu przypadkach w ciągu ostatnich 5 lat dochodziło do znisz-

czenia akt bądź też do zniszczenia materiału zapisanego na nośnikach, materiału, który wchodzi w skład akt? 

W ilu przypadkach w poszczególnych latach od roku 2016 do roku 2022 udało się ustalić okoliczności 

i skierować akt oskarżenia wobec osób, które dopuściły się tego typu niszczenia, celowego niszczenia mate-

riału dowodowego? 
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